

Title (en)

Cardboard tray for pots.

Title (de)

Pappsteige für Becherpackungen.

Title (fr)

Plateau en carton pour pots.

Publication

EP 0267479 A2 19880518 (DE)

Application

EP 87115645 A 19871024

Priority

DE 3637911 A 19861106

Abstract (en)

The cardboard tray is made of cardboard blanks, comprising a bottom wall and a top wall with cutouts and with support legs bonded to the bottom wall. The cardboard tray is to be constructed such that it can be produced using far less material, that it has good stability and ensures good ventilation. All the edge-side cutouts (3, 4) have a support leg (6) at each edge adjacent to the outer edge, and the cutouts (3) in the corner regions have at both edges adjacent to the outer edges support legs (6) which are separated by a diagonal incision (5) in the joined state. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Pappsteige für Becherpackungen aus Pappenzuschnitten, umfassend eine Bodenwand und eine Deckwand mit Ausschnitten und mit an der Bodenwand verklebten Stützbeinen. Das technische Problem ist eine solche Ausbildung einer Pappsteige, daß dieselbe mit wesentlich geringerem Werkstoffeinsatz hergestellt werden kann, daß dieselbe eine hohe Stabilität hat und daß dieselbe eine gute Durchlüftung sicherstellt. Sämtliche randständigen Ausschnitte (3, 4) weisen an jeder dem Außenrand benachbarten Kante ein Stützbein (6) auf, und die Ausschnitte (3) in den Eckenbereichen weisen an beiden den Außenrändern benachbarten Kanten Stützbeine (6) auf, die in zusammenhängendem Zustand durch einen Diagonalschnitt (5) getrennt sind.

IPC 1-7

B65D 71/00

IPC 8 full level

B65D 71/40 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 71/403 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0267479 A2 19880518; EP 0267479 A3 19890201; DE 3637911 A1 19880519

DOCDB simple family (application)

EP 87115645 A 19871024; DE 3637911 A 19861106